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Protokół Nr 39-3/2022 

z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska, 

które odbyło się w dniu 23 marca 2022 roku o godzinie 16.00 

 

Posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania  

się na odległość ( zdalny tryb obradowania). 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyło siedmiu członków Komisji Edukacji Rady 

Miasta Gdańska, według załączonej listy obecności, która stanowi załącznik  

nr 1 do protokołu. 

Pan Andrzej Kowalczys Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie 

komisji i stwierdził quorum. Poinformował, że projekt porządku został 

wysłany do radnych drogą elektroniczną. 

Przewodniczący poinformował, iż po sporządzeniu porządku posiedzenia 

skierowane zostały do Komisji dodatkowo dwa projekty uchwał  

i zaproponował wprowadzenie druków nr 1235 oraz 1236 jako punkty 1 i 2. 

Wprowadzenie w  punkcie 11 tematu: 

Przedstawienie informacji dotyczącej dostępu do karty Mieszkańca  

dla uczniów zamieszkujących Internaty przy gdańskich szkołach. 

 

Komisja 7 głosami „za” – jednogłośnie przyjęła zaproponowane zamiany. 

W związku z powyższym Komisja przyjęła następujący porządek 

posiedzenia: 

 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2022 rok - 

druk 1235.  

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

 

2. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 

Gdańska – druk nr 1236.   

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  
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3. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

określenia Aktu Założycielskiego Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej nr 6 przy ul. Lenartowicza 21 w Gdańsku wchodzącej  

w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 6 w Gdańsku – druk nr 

1208. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

4. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie Aktu 

Założycielskiego Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej Nr 1  

w Gdańsku przy ul. Obywatelskiej 1 w Gdańsku – druk nr 1210.  

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

5. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie Aktu 

Założycielskiego Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej Nr 3  

w Gdańsku przy ul. Wałowej 21 w Gdańsku – druk nr 1211. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

6. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie Aktu 

Założycielskiego Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej Nr 4  

w Gdańsku przy ul. Krzemienieckiej 1 w Gdańsku –  

druk nr 1215. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

7. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

przekształcenia   Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej Nr 5  

w Gdańsku poprzez zmianę adresu siedziby z ul. Związku 

Jaszczurczego 4 w Gdańsku na ul. Wadowicką 5 w Gdańsku  

druk nr – 1212. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

8. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

przekształcenia Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

Nr 7 w Gdańsku poprzez zmianę adresu siedziby z ul. Traugutta 82  

w Gdańsku na ul. Białą 1b w Gdańsku- druk nr 1213.    

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

9. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska  w sprawie 

zamiaru przekształcenia Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej   

nr 4 w Gdańsku poprzez utworzenie jej filii przy ul. Związku 

Jaszczurczego 4 w Gdańsku – druk nr 1214. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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10. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska  zmieniającej 

uchwałę zmieniającą uchwałę  w sprawie ustalenia trybu udzielania  

i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla przedszkoli, 

innych form wychowania przedszkolnego, szkół oraz placówek 

publicznych i niepublicznych  prowadzonych przez osoby prawne inne  

niż jednostka samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne  

na terenie Gdańska oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania  i wykorzystania – druk nr 1226.   

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

11. Przedstawienie informacji dotyczącej sytuacji w placówkach 

oświatowych w Gdańsku w związku z COVID-19. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

12. Przedstawienie informacji  dotyczącej sytuacji dzieci z Ukrainy  

w placówkach oświatowych w Gdańsku. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

13. Przedstawienie informacji dotyczącej dostępu do Karty Mieszkańca  

dla uczniów zamieszkujących Internaty przy gdańskich szkołach. 

14. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

PUNKT 1 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2022 rok - druk 1235.  

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

Urzędu Miejskiego w Gdańsku 

W projekcie dostosowujemy budżet do zmian dokonanych od początku roku 

Zarządzeniami Prezydenta Miasta Gdańska oraz wprowadzamy szereg zmian, 

wynikających głównie z odtworzenia zadań, których nie udało się zrealizować  

w roku 2021.  

W wyniku tych zmian dochody miasta  wzrosną o ponad 88 000 000 złotych, 

wydatki wzrosną o ponad 250 000 000 złotych, a przychody o prawie 

162 000 000 złotych. 

Zwiększamy subwencję oświatową o ponad 12 000 000zł, zwiększenie subwencji 

zostało przekazane z przeznaczeniem na zorganizowanie dodatkowych zajęć 

specjalistycznych z zakresu pomocy psychologiczno – pedagogicznej. 
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Zwiększamy stronę dochodową o wpływy środków finansowych z wydzielonych 

rachunków dochodów własnych jednostek oświatowych, zwiększane są również 

wydatki Wydziału Rozwoju Społecznego, a także dochody realizowane  

przez placówki oświatowe. 

W Wydziale Rozwoju Społecznego ogółem zwiększamy wydatki o ponad 

26 000 344zł, z tego m.in. zwiększenie jest na realizację zadań w ramach 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  

Ponadto zwiększamy wydatki na zorganizowanie dodatkowych zajęć 

specjalistycznych z zakresu pomy psychologiczno – pedagogicznej. 

Zwiększone są również wydatki na zakup energii elektrycznej w placówkach 

oświatowych. 

Wprowadzamy dodatkowe upoważnienie dla Prezydenta Miasta Gdańska,  

które wynika z ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa. Dotyczy ono dokonywania zmian w celu 

realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 4 głosami „za”, przy 3 wstrzymujących się - pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

              

PUNKT 2 

Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 

Gdańska – druk nr 1236.   

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

Urzędu Miejskiego w Gdańsku 

Dostosowujemy WPF do planu budżetu Miasta Gdańska na rok 2022. 

W związku z tym, że zmniejszyliśmy przychody z tytułu kredytu, 74 000 000zł,  

to kwota długu planowana na koniec bieżącego roku, również ulegnie 

pomniejszeniu. 
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Dokonujemy  zmian dochodów majątkowych na realizację zadań majątkowych, 

dla których prognozuje się otrzymanie środków z budżetu Unii Europejskiej  

 

Z zakresu działania komisji wprowadzamy dwa  nowe przedsięwzięcia: 

- Morska Przygoda – rozwój usług wychowania przedszkolnego w dzielnicy 

Letnica 

- Nowe pozytywne  przedszkola w Gdańsku i Juszkowie  

    

Głosów w dyskusji nie było. 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 4 głosami „za”, przy 3 wstrzymujących się - pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Mówimy o kolejnych siedmiu drukach, czyli wszystkie akty założycielskie jeśli 

chodzi o poradnie psychologiczne w Gdańsku, mówimy o procesie zmiany, które 

już na posiedzeniu komisji omawiałem. Ta zmiana nie dotyczy tylko trzech  

z naszych sześciu poradni, dotyczy usprawniania procesu obsługi przez poradnię 

z tym wiąże się narzędzie elektronicznej rejestracji poradni ale również nowy 

układ obwodów poradni. Te obwody przepracowano z dyrektorami 

poszczególnych jednostek. 

Każdej poradni przypisane zostały ulice i każda jednostka oświatowa też została 

poinformowana w rejonie, w jakiej poradni się znajduje. Do tej pory te obwody 

funkcjonowały raczej w formie Zarządzenia Prezydenta Miasta Gdańska. 

Przy okazji zmian lokalizacji postanowiliśmy przygotować projekty uchwał, 

które w sposób jednoznaczny w postaci aktów założycielskich te obwody 

usankcjonują. Uzyskaliśmy pozytywne opinie Kuratora Oświaty. Kończymy 

proces przeniesienia poradni w nowe lokalizacje. 

Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie Aktu Założycielskiego Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej Nr 4 w Gdańsku przy ul. Krzemienieckiej 1  

w Gdańsku – druk nr 1215, jest to druk zamiarowy, bo planujemy też zmiany  

w tej sieci, wykorzystując też przestrzeń, która się uwalnia, planujemy przenieść 

tam funkcjonujące w Gdańsku obecnie Gdańskie Centrum Mediacji, które będzie 

włączone w strukturę poradni jako jej filia. 
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Pan Piotr Gierszewski Wiceprzewodniczący Komisji  

Te zmiany były oczekiwane. Dziękuję za to, że w sposób warsztatowy 

opracowane zostały kwestie obwodów. Jestem sceptyczny co do lokowania 

poradni  w zespołach szkół. 

 

Głosów w dyskusji więcej nie było. 

Pan Andrzej Kowalczys Przewodniczący Komisji podał pod głosowanie 

poszczególne  projekty uchwał.  

 

PUNKT 3 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 

Aktu Założycielskiego Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej nr 6 przy ul. 

Lenartowicza 21 w Gdańsku wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 6 w Gdańsku – druk nr 1208. 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

–  7 głosami „za”, jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

PUNKT 4 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie Aktu 

Założycielskiego Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej Nr 1 w Gdańsku 

przy ul. Obywatelskiej 1 w Gdańsku – druk nr 1210.  

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

–  7 głosami „za”, jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

PUNKT 5 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie Aktu 

Założycielskiego Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej Nr 3 w Gdańsku 

przy ul. Wałowej 21 w Gdańsku – druk nr 1211. 
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OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

–  7 głosami „za”, jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

PUNKT 6 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie Aktu 

Założycielskiego Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej Nr 4 w Gdańsku 

przy ul. Krzemienieckiej 1 w Gdańsku – druk nr 1215. 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

–  7 głosami „za”, jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

PUNKT 7 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

przekształcenia   Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej Nr 5 w Gdańsku 

poprzez zmianę adresu siedziby z ul. Związku Jaszczurczego 4 w Gdańsku 

na ul. Wadowicką 5 w Gdańsku druk nr – 1212. 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

–  7 głosami „za”, jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

PUNKT 8 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

przekształcenia Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej Nr 7 w Gdańsku 

poprzez zmianę adresu siedziby z ul. Traugutta 82 w Gdańsku na ul. Białą 

1b w Gdańsku- druk nr 1213.   

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

–  7 głosami „za”, jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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PUNKT 9 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska  w sprawie zamiaru 

przekształcenia Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  nr 4 w Gdańsku 

poprzez utworzenie jej filii przy ul. Związku Jaszczurczego 4 w Gdańsku – 

druk nr 1214. 

       

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

–  7 głosami „za”, jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

     

PUNKT 10  

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska  zmieniającej uchwałę 

zmieniającą uchwałę  w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla przedszkoli, innych form 

wychowania przedszkolnego, szkół oraz placówek publicznych  

i niepublicznych  prowadzonych przez osoby prawne inne  

niż jednostka samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne  

na terenie Gdańska oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości  

ich pobrania  i wykorzystania – druk nr 1226.   

Pan Grzegorz Kryger Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Urzędu Miejskiego w Gdańsku 

Jest to zmiana techniczna, która wynika z tego że zmienił się algorytm podziału 

części oświatowej  subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego, 

będącego załącznikiem do Rozporządzenia Ministra Edukacji i Nauki z dnia 21 

grudnia 2021 roku.  Dokonujemy aktualizacji druku załącznika nr 2 uchwały. 

 

Pan Krystian Kłos Członek Komisji 

Chciałbym uzyskać informacje na temat podsumowanie odnośnie kontroli  

w placówkach oświatowych. 

 

Pan Grzegorz Kryger Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
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Taka informacja zostanie dla Państwa przygotowana, ponieważ nie jestem 

przygotowany w tej chwili. Jeżeli  chodzi o nieprawidłowości,  

które wskazywaliśmy, to oczywiście było wezwanie do zwrotu niewłaściwie 

pobranych środków jeśli chodzi o dotacje, a jeżeli to nie nastąpiło, należy wejść 

na całą drogę procesową odzyskiwania tych środków i to teraz jest realizowane. 

Kontrole weekendowe, o których wcześniej wspominałem myślę  

że w najbliższych tygodniach będą uruchamiane na nowo.   

 

Głosów w dyskusji więcej nie było.   

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

–  7 głosami „za”, jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

PUNKT 11 

Przedstawienie informacji dotyczącej sytuacji w placówkach oświatowych  

w Gdańsku w związku z COVID-19. 

Pan Grzegorz Kryger Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Urzędu Miejskiego w Gdańsku 

Na chwilę obecną nie mamy zawieszonych zajęć w żadnej z naszych placówek 

oświatowych zarówno samorządowych jak i niesamorządowych. To samo 

dotyczy też Gdańskiego Zespołu Żłobków. Obecnie jest dużo mniej zachorowań. 

W placówkach samorządowych potwierdzony COVId-19: 

- 38 dzieci  

- 31 nauczycieli  

- 28 dzieci przebywających na kwarantannie  

- 8 nauczycieli przebywających na kwarantannie 

- frekwencja w klasach 1-3 wynosiła 83%   

- frekwencja w klasach 4-8 wynosiła 84%  

- frekwencja w szkołach ponad podstawowych wynosiła 79% 

Bardzo dużo dzieci, uczniów przebywa na zwolnieniach lekarskich  

ale niekoniecznie wynika to z potwierdzonego Covid-19 ale raczej z różnego 

rodzaju sezonowych chorób, które teraz też się pojawiły. 
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PUNKT 12 

Przedstawienie informacji  dotyczącej sytuacji dzieci z Ukrainy  

w placówkach oświatowych w Gdańsku. 

Pan Grzegorz Kryger Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Urzędu Miejskiego w Gdańsku 

Przyjętych w gdańskich przedszkolach i szkołach publicznych jest 2522 dzieci  

od dnia 24 lutego 2022 roku. Obecnie nasz system jest cały czas w stanie przyjąć 

jeszcze więcej. 

Zbieramy również dane z placówek niepublicznych z dodatkowym pytaniem  

na ile miejsca wolne, które chcą nam udostępnić w sposób nieodpłatny dla dziecka 

z Ukrainy i wykaz takich miejsc mamy. 

W raportach mamy też informacje o konkretnych placówkach, utworzyliśmy 

cztery gdańskie punkty informacyjne w szkołach w zakresie edukacji gdzie 

zatrudnione są również osoby znające język ukraiński.  

Głównie skupiamy się w tej chwili na przyjmowaniu uczniów do klas i oddziałów 

już istniejących, utworzone są również oddziały przygotowawcze. Nowym 

odziałem przygotowawczym jest w ZSO nr 1. 

Każde dziecko z Ukrainy zgodnie z potrzebami diagnozowanymi przez dyrektora, 

nauczycieli może otrzymać dodatkowe wsparcie jeżeli chodzi o naukę Języka 

Polskiego. W chwili obecnej około 600 osób już takie godziny Języka Polskiego 

otrzymuje. Dyrektorzy wnioskują o możliwość  zatrudnienia dodatkowej pomocy 

nauczyciela, po 24 lutego br. Wyraziliśmy zgodę na siedem etatów pomocy 

nauczyciela – Szkoła Podstawowa nr 52, SP nr 17, SP nr 81, SP nr 65, ZSO nr 1, 

SP nr 59, SP nr 60. 

 

 

PUNKT 13 

Przedstawienie  informacji dotyczącej dostępu do karty Mieszkańca dla 

uczniów zamieszkujących Internaty przy gdańskich szkołach. 

Pan Przemysław Malak – Członek Komisji 

Informacja dotyczącej dostępu do karty Mieszkańca dla uczniów 

zamieszkujących Internaty przy gdańskich szkołach była już omawiana  

na posiedzeniu Komisji,  

Głównie chodzi o bilety komunikacji dla uczniów, którzy uczą w szkole  

na Żabiance, wyjeżdżają na zawody i reprezentują Gdańsk, a nie mają dostępu  

do tej karty ponieważ nie są zameldowani w Gdańsku, osoby mieszkające  

w bursach już mają taki dostęp.     
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Pan Maciej Łabuda Gdańska Organizacja Turystyczna 

Ważną kwestią jest zrozumienie jak funkcjonują w systemie Karty Mieszkańca, 

składając wniosek o Kartę Mieszkańca należy okazać jeden z dokumentów,  

który potwierdza takie uprawnienie. W Gdańsku ten katalog dokumentów  

jest dość szeroki, bo obejmuje takie bardziej klasyczne czyli potwierdzenie 

zameldowania na pobyt czasowy lub stały, umowa najmu mieszkania w Gdańsku, 

decyzja, potwierdzenie rozliczania się z podatku w Gdańskim Urzędzie 

Skarbowym. Istotne jest to, że dzieci takie uprawnienie dziedziczą po rodzicu. 

Karta Mieszkańca Bursy im. Ireny Sendlerowej jest wyjątkiem, ponieważ rodzice 

dzieci mieszkających w bursach nie są związani z Gdańskiem fizycznym adresem,  

nie mogą okazać żadnego z wspomnianych wcześniej dokumentów więc w tym 

wypadku takim dokumentem potwierdzającym jest okazanie zaświadczenia 

zamieszkiwania w mieście Gdańsk. Jeśli chodzi o internat, to jedynym 

rozwiązaniem jest rozwiązanie systemowe, to znaczy jeśli byłaby decyzja  

o włączeniu podopiecznych mieszkańców internatów, jest to pięć jednostek, 

około 500 osób. Decyzja o tym czy te osoby dołączyć do systemu Karty 

Mieszkańca nie zależy od nas. My jesteśmy operatorem tego systemu natomiast 

te decyzje podejmował dotychczas Zarząd Miasta. 

 

Pan Przemysław Malak  Członek Komisji 

Proponuję wniosek aby Komisja wystąpiła  z wnioskiem do Prezydenta Miasta 

Gdańska o włączenie uczniów zamieszkujących internaty przy gdańskich 

szkołach do możliwości skorzystania z Karty Mieszkańca na podstawie 

zaświadczenia o zamieszkaniu w internacie.  

 

Pan Krystian Kłos – Członek Komisji 

Co do zasady, intencja jest słuszna, składamy wniosek nie znając kwot o jakich 

mówimy, to znaczy jako Przewodniczący Komisji Budżetu wiem, że na wydatki 

bieżące zostało zabranych 270 000 000 złotych i trzeba uważać na co wydajemy 

środki. Rozumiem apel Prawa i Sprawiedliwości abyśmy zbudowali i otworzyli 

więcej poradni psychologiczno – pedagogicznych, zatrudnili więcej psychologów 

w szkołach, a subwencja oświatowa jeżeli chodzi o wydatki to jednak spada,  

a nie rośnie jeżeli chodzi o edukację. Chciałbym wiedzieć ile będzie to kosztowało 

zanim jakikolwiek wniosek poprę. 
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Proponowałbym na następne posiedzenie Komisji zaprosić Panią Prezydent 

Monikę Chabior, Pana Prezydenta Piotra Borawskiego, żebyśmy usłyszeli  

ile będzie to kosztowało i dopiero podejmowali jakiekolwiek wnioski.  

Nie wyobrażam sobie poparcia wniosku o włączeniu 500 osób nie wiedząc jakie  

są koszty i skutki dla  budżetu miasta, za który jesteśmy również odpowiedzialni 

więc ja na ten moment nie jestem w stanie takiego wniosku poprzeć i zgłaszam 

kontrwniosek żeby nie robić tego w tym momencie bez zasięgnięcia dodatkowych 

wyjaśnień w tej sprawie. Proszę o przełożenie tego na kolejne posiedzenie 

komisji. 

 

Pan Andrzej Kowalczys Przewodniczący Komisji   

Zaproponował przegłosowanie przez komisję pisma, które zostanie przekazane 

do Prezydenta Miasta Gdańska o następującej treści: 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska popiera podjęcie działań związanych  

z włączeniem uczniów zamieszkujących internaty  przy gdańskich szkołach  

do możliwości skorzystania z Karty Mieszkańca na podstawie zaświadczenia  

o zamieszkaniu w internacie. 

 

Za powyższym głosowało 4 radnych, 1 przeciw oraz 2 wstrzymujących  

się od głosu.     

 

PUNKT 14 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

Pan Piotr Gierszewski Wiceprzewodniczący Komisji 

Chciałbym zgłosić temat, który dotyczy Pogotowia Opiekuńczo – 

Wychowawczego w Zespole przy ulicy Sobieskiego w Gdańsku. Zapewne Radni 

zapoznali się z dość dramatyczną dokumentacją, która pojawia się w przestrzeni 

publicznej. Szczegółowo poruszę ten temat na posiedzeniu Komisji Rodziny i 

Polityki Społecznej, bo jest ona wiodącą Komisją.  Jestem świadkiem w procesie 

sądowym  przeciwko dyrektorowi.    

W ubiegłym roku, w lutym prosiłem o podjęcie przez Panią Monikę Chabior 

Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska interwencji, zwolnienie niezgodnie  

z prawem Przewodniczącej Związku Zawodowego. Jestem przekonany  

i życzę aby Pani wygrała ten proces z dyrektorem i pośrednio z miastem.  
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Prosiłem Panią Prezydent żeby włączyła się w rozwiązanie tego konfliktu, efekt 

był zerowy i proces trwa. Moja prośba dlatego jest istotna, jest to pierwszy sygnał 

ze strony pełniącej obowiązki Pani Dyrektor Pogotowia Opiekuńczo – 

Wychowawczego o zamiarze zwolnienia Przewodniczącego Związku 

Zawodowego. Prosiłby aby ewentualnie Pan Dyrektor Grzegorz Szczuka,  

który był wtedy też dość przyjaźnie nastawiony, zadeklarował pewną pomoc. 

Warto byłoby w tak specyficznej placówce zainterweniować i problem 

załagodzić. 

Na posiedzenie Komisji Rodziny i Polityki Społecznej  bardzo proszę Panią 

Prezydent albo Pana Dyrektora Grzegorza Szczukę o obecność.                

 

Pan Grzegorz Kryger Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Urzędu Miejskiego w Gdańsku 

Informacja zostanie przeze mnie przekazana Pani Prezydent Monice Chabior  

oraz Panu Dyrektorowi Grzegorzowi Szczuka. 

 

Nie było więcej spraw wniesionych, wolnych wniosków, korespondencji. 

Na koniec odczytana została lista obecności  radnych. 

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Kowalczys podziękował za udział  

w posiedzeniu komisji i zamknął obrady.  

 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji 

/-/ Andrzej Kowalczys 

 

 

Protokołowała: 

Irena Dondziak 

Biuro Rady Miasta Gdańska 


